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1. Mötets öppnande

- Ordförande Alva Lorentzi förklarar höstmedlemsmötet öppnat.

2. Val av mötesfunktionärer

a. Mötesordförande

- Mötet väljer Alva Lorentzi till mötesordförande.

b. Mötessekreterare

- Mötet väljer Ida Rickardsson till mötessekreterare.

c. Två rösträknare

- Mötet väljer Felicia Idris Fehling och Majken Toivonen Strömberg till rösträknare.

d. Två justeringspersoner

- Mötet väljer Emilia Hök och Alva Nyrén till justerare.

3. Fastställande av dagordning

- Justerarna kontrollerar att kallelse till möte och dagordning för medlemsmötet har publicerats

i tid.

- Mötet bifaller justerarnas yrkande och fastställer dagordningen.

4. Fastställande av röstlängd

- Mötet fastställer röstlängden till 33 personer.

5. Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 22/23

- Felicia Idris Fehling presenterar en sammanfattad version av Kriminologernas

universitetsförenings (KUF) verksamhetsberättelse från föregående styrelse. Berättelsen

redogör för KUF ́s inre verksamhet, däribland uppdaterade riktlinjer för förtroendevalda,

förtydligande i stadgar och införande av merchansvar som sekreterarens uppgift, även KUF´s



yttre verksamhet vilket inkluderar aktiviteter från respektive utskott. Verksamhetsberättelsen

finns att läsa i sin helhet i möteshandlingarna.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla föregående styrelses verksamhetsberättelse.

6. Bokslut för verksamhetsåret 22/23

- Ekonomiansvarig Emilia Hök presenterar KUF´s bokslut för föregående styrelse. Bokslutet

finns att läsa i sin helhet i möteshandlingarna.

- Beslut: Det är mötets mening att godkänna föregående styrelses bokslut.

7. Revisorernas yttrande

- Revisorerna Oskar Liljedahl och Matilda Ernsth Bravell har under sin granskning av såväl

ekonomin i föreningen som styrelsemötesprotokoll kommit fram till att allt ser bra ut och att

de har fullt förtroende för hur föreningens resurser har förvaltats. Revisorerna menar

slutligen att KUF:s föregående styrelse ska erhålla ansvarsfrihet.

8. Beslut om ansvarsfrihet för föregående styrelse

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla föregående styrelses ansvarsfrihet.

9. Preliminär budgetrapport för verksamhetsåret 23/24

- Emilia presenterar den preliminära budgetrapporten. Under föregående verksamhetsår har

KUF´s största inkomstkälla varit avgifter för novischperioden samt medlemskap i föreningen.

Utöver det så har inkomster från sponsorer och samarbetspartners inkommit. KUF ́s syfte är

inte att gå med vinst, och de pengar som föreningen får in ska återinvesteras i aktiviteter för

föreningens medlemmar. KUF har även en buffert på 40 000:- som inte ska understigas.

Budgetrapporten finns att läsa i sin helhet i möteshandlingarna.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla den preliminära budgetrapporten.

10. Preliminär verksamhetsplan för verksamhetsåret 23/24

- Alva L återger den preliminära verksamhetsplanen. KUF ämnar att arbeta för medlemmarnas

bästa och utgöra en inkluderande förening som skapar en gemenskap hos dess medlemmar.

Styrelsens mål är därför att utveckla föreningen så att den engagerar fler medlemmar och att

det finns aktiviteter som passar alla. Under hösten har aktiviteter såsom novischperioden,

brännboll, köp och sälj av kurslitteratur och krim-spinning genomförts. I framtiden planeras

aktiviteter såsom HLR-kurs, skidresa, paradisbalen och gästföreläsningar. Verksamhetsplanen

finns att läsa i sin helhet i möteshandlingarna.



- Beslut: Det är mötets mening att bifalla den preliminära verksamhetsplanen.

11. Utvärdering av novischperioden 2023

- Novischgeneralerna Karin Böckmann, Aiken Schindelmeiser och Elliot Norling redovisar

resultaten från utvärderingen av den genomförda novischperioden. Till att börja med så

nämner generalerna att antalet anmälda novischer på årets novischperiod har varit rekordstort

och uppgått till över 80 novischer, något som de poängterar kan bero på att de nått ut till

studenter via såväl sms som välkomstbrev. Majoriteten av personerna som svarat på enkäten

har varit väldigt nöjda med novischperioden och understryker att de lärt känna varandra bra

och också är mycket nöjda med såväl faddrarnas som generalernas engagemang. De

evenemang som varit mest uppskattade är HOF-vandringen, cykelfesten och fulsittningen.

Vidare kom åsikten fram att mängden parkhäng är något som skulle kunna minskas på under

framtida novischperioder. Ett av målen som generalerna hade under årets novischperiod var

att åstadkomma mer blandade faddergrupper, något som de anser att de har lyckats bra med

vilket också har bidragit till att novischer har lärt känna personer i andra grupper vid

gemensamma aktiviteter. Generalerna understryker att Hitract har fungerat bra men menar

också på att biljettförsäljning och dylikt med stor sannolikhet kommer fungera ännu bättre

kommande år då Hitract blivit mer etablerat i föreningen. Kritik som framkommit i år, såväl

som förra året, var att information kring de olika evenemangen har kommit ut för sent inpå

evenemanget. Detta är något som generalerna har försökt bli bättre på i jämförelse med förra

året men är ändå ett område med förbättringspotential till kommande novischperioder.

Avslutningsvis så är generalerna väldigt nöjda över novischperiodens genomförande och att

den verkar ha varit uppskattad av såväl novischer som faddrar.

12. Behandling av inkomna propositioner och motioner

- Fem propositioner har inkommit till Höstmedlemsmötet.

- Inledningsvis föreslår styrelsen att styrelsemöten ska kunna äga rum oftare än en gång per

månad i framtiden. Detta innebär således att det vore till fördel att ändra 4 kap. 6§ 2p.

stadgarna, vilken framför att kallelse till styrelsemöte skall utfärdas senast sju dagar före

mötet. Detta önskar styrelsen ändra till tre arbetsdagar innan mötet, vilket således kan

möjliggöra att ha styrelsemöten oftare än en gång i månaden vid behov.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla propositionen.

- Styrelsen föreslår vidare att 3 kap. 2§ F p. i stadgarna ska formuleras om. I punkten står det

“Nollningsperioden ska utvärderas.”, detta önskar styrelsen omformulera till

“Novischperioden ska utvärderas” då det är den beteckningen som KUF använder.



- Beslut: Det är mötets mening att bifalla propositionen.

- En tredje proposition är förslag om att omformulera 4 kap. 2§ E p. i stadgarna. I punkten står

det “Ledamöter för utbildning”, vilket styrelsen önskar omformuleras till

“Utbildningsledamot sociologi” respektive “Utbildningsledamot rättssociologi”. Denna

formulering behöver också ändras i 4 kap. 13§ stadgarna.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla propositionen.

- Vidare föreslår styrelsen att omformulera 4 kap. 2§ F p. i stadgarna. I punkten står det

“Ledamot för PR”, vilket styrelsen önskar ändra till “PR-ansvarig” då det är denna

benämning som används i föreningen. Denna benämning önskas också ändras i 4 kap. 14§

stadgarna.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla propositionen.

- Styrelsen presenterar slutligen propositionen avseende förändringar i 3 kap. stadgarna. Först

och främst önskar styrelsen ändra 3 kap. 7§ avseende när förslag på ärenden att behandla på

medlemsmöte behöver vara ordförande tillhanda. I nuläget är tidsfristen fastställd till senast

tre dagar innan mötet, något som styrelsen önskar ändra till senast fem arbetsdagar innan

mötet. Detta skulle således ge styrelsen mer tid att behandla och diskutera ärendena innan

mötet äger rum. Vidare önskar styrelsen ändra 3 kap. 6§ 1p. avseende när kallelse till

höstmedlemsmöte ska publiceras. Styrelsen önskar ändra från sju dagar till senast en

kalendermånad innan mötet äger rum. En sådan förändring skulle innebära att fler

medlemmar kan närvara vid mötet då det innebär en större tidsmarginal tills mötet äger rum.

Slutligen önskar styrelsen en förändring i 3 kap. 6§ 2p. angående när dagordningen ska

utfärdas. I nuläget fastställs det i stadgarna att dagordningen ska utfärdas senast tre dagar

innan mötet, något som styrelsen önskar ändra till senast tre arbetsdagar innan mötet.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla propositionen.

- En motion har inkommit till Höstmedlemsmötet.

- Motionen avser att invalet av novischansvariga ska ske på höstmedlemsmötet istället för på

vårmedlemsmötet. Motionen motiveras genom den arbetsbörda som ligger på

novischansvariga under våren och sommaren i jämförelse med den brist på arbete som råder

under vintern, vilket skulle jämnas ut om invalet istället äger rum under höstmedlemsmötet i

framtiden.

- Styrelsen yrkar att bifalla motionen med förtydligandet att novischgeneralerna som tillsätts

under vårterminen 2024 endast innehar posterna fram till höstmedlemsmötet 2024, på vilket

nya novischgeneraler tillsätts för ett år framåt.

- Beslut: Det är mötets mening att bifalla motionen med styrelsens förtydligande tillägg.



13. Val till förtroendeposter

- Nya förtroendevalda kommer officiellt tillträda sina poster den 19/11. Avgående

förtroendevalda avgår officiellt den 6/12.

a. Val av förtroendeposter i Styrelsen

i. Vice Ordförande (1 st)

- Valberedningens förslag är Marica Eriksson. Mötet väljer Marica Eriksson.

ii. Sekreterare (1 st)

- Valberedningens förslag är Felicia Norman. Mötet väljer Felicia Norman.

iii. PR-ansvarig (1 st)

- Valberedningens förslag är Mimosa Lu. Mötet väljer Mimosa Lu.

iv. Koordinator för Aktivitetsutskottet (1 st)

- Valberedningens förslag är Hilda Börjesson. Mötet väljer Hilda Börjesson.

b. Val av övriga förtroendeposter

i. Utskottsmedlem Näringslivsutskottet (1 st)

- Valberedningens förslag är Maja Paulsen. Mötet väljer Maja Paulsen.

ii. Utskottsmedlemmar Aktivitetsutskottet

- Utskottsmedlem idrott (1 st)

- Valberedningens förslag är Maja Tomperi Leser. Mötet väljer Maja

Tomperi Leser.

- Utskottsmedlem socialt (1 st)

- Valberedningens förslag är Klara Jarz. Mötet väljer Klara Jarz.

- Balansvarig (1 st)

- Valberedningens förslag är Mickaela Svensson. Mötet väljer

Mickaela Svensson.

iii. Valberedning (2 st)

- Valberedningens förslag är Moa Claesson och Ella Wanselius. Mötet väljer

Moa Claesson och Ella Wanselius.

14. Övrigt

- Inga övriga frågor uppkommer.

15. Mötets avslutande

- Alva L förklarar mötet avslutat.



Lund, November 2023

Ordförande, Alva Lorentzi

Sekreterare, Ida Rickardsson

Justerare, Emilia Hök

Justerare, Alva Nyrén


